
   勝利 逆説的            同時解放
当初   弱  見 筆者 深堀結果 逆  過去弱者   敵  一人勝          

対戦 己弱  知        上記資料正解   週被弾      疲弊開始 負  見 

米参戦 後 米軍基地被弾 即和平表明 和平   共倒        世界  完全孤立

                                   軍事素人筆者 敢  報告異議 誰 言               

        預言如       人不法占拠国家体制 上手      

今      人結果 現代悪魔        戦争継続屋捕囚    勝利      解体

      人      人 双方 捕囚解放      

世界一般論評 不完全   気候変動絶望化 事実無視     後     戦争多発 

全部米        貴族  煙幕策謀      政治収拾    一途混乱 増大 戦略目的 

25:05宗教的狂信       意図的 世界 破滅 招          

隠  米   爆撃    米基地報復爆撃 至  理性的        停戦 常 嘘 

米軍基地被弾後 米和平表明 実態   勝利      実質敗戦 認知     

    裏舞台主役   超陰険悪質    貴族                北欧  

世界 今   上     攻撃 核議論                世界 真 敵 見

   所 世界 地獄 引   込    画策    騙           

 超陰険悪質       選民思想貴族                北欧  

       超富豪 貴族 世襲支配       

https://www.globalresearch.ca/the-true-story-of-the-bilderberg-group-and-what-they-may-be
-planning-now/13808
 The Great Class War 1914-1918<many kingdom regime were collapsed>
第一次大戦 恐怖 上記世襲貴族    殲滅 策     樹立      建国 陰謀 

Jew were the outstanding great religion race of class struggle in long mankind history.
Therefore operated NAZIS(the origin of DS)hated them to have caused the horrible
Holocaust and forced to have established the illegal Israel.The perpetual conflict at there
were originally conspired by who hate religion and class struggle.
 Trump’s Jews
https://www.tabletmag.com/sections/news/articles/trumps-jews
The president has Jewish family members and friends. Here’s who they are.
    人終末論       貴族選民思想

表舞台主役                         皆共通    系  

反   米大統領 当初 即時終戦 豪語                 

今世界 悪役 演        人 背景本質悪     貴族 隠    

 APPENDIX-1:DS=Deep State=Operation ENDGAME.
   理解 本質 貴族超富豪世襲 本来 民 働  搾取詐欺  泥棒犯罪者根性    

世襲階級温存陰謀 世界 地獄化    世界 民 核議論    背後 彼  注視   

  現場軍人常識  核 実際  使用     理由 結果超自明   

https://www.youtube.com/watch?v=20xPjIPlblE
https://www.globalresearch.ca/the-true-story-of-the-bilderberg-group-and-what-they-may-be-planning-now/13808
https://www.globalresearch.ca/the-true-story-of-the-bilderberg-group-and-what-they-may-be-planning-now/13808
https://www.tabletmag.com/sections/news/articles/trumps-jews


    常時戦時国体制現代     人 米国軍産複合体制     捕囚 

     捕囚

旧約聖書時代    捕囚      人         人   解放    以後彼  長

 友好関係      今回初       大統領    侵攻 裏切  

                                                  

中東平和   壊  元凶 英国帝国 三枚舌外交 

                                     

戦後    壊 体制 継続    米   帝国       競合 分裂     魂 

      根付  被害者意識     国際社会 大    離       

                                                    

      被害者意識 高 誇     人 誇 高   同様         

旧約聖書 民族 人類階級闘争解放 目指   欧米貴族階級 執拗 迫害文化 固定化 

結果     大量虐殺 中東     強制難民 無法     建国    戦争地獄 

今 孤立     人 絶望 支配............... 実 隠  日本          
   支配 独裁者全体主義軍事肥大国家

戦後常時戦時 近         米軍産複合体支援抜  不可能 必然強 支配下    

              合意 立役者        暗殺 軍人出身極右           大統

領     登場   他国支配      腐敗要素 持 人物 仕立     操縦    

 戦費比較 支援無           月      

        

   名目       約     億      名目       約     億      

国家予算           〜   程度

      

          〜   程度

       

軍事費 約                                

                   米支援
         週間 戦争 限界  防空網 費用負担 困難 状況              

                                                      

戦費  日 数億     月 少       億        

    戦停戦       週 弾薬消耗 起因  

          大佐 戦場指揮経験者 正義 論理 左遷人物      

     停戦 巨大 陰謀         受 入         愚   

                                           

0:29Israel's in a lot of trouble they have probably fired more missiles and dropped
more munitions in the last two weeks than uh we can manufacture in two years
and so they're running out by the way the US military is not in a great position when it comes
to missiles either because we've shipped so much to Ukraine and off to Israel
    強行        解体       上記     週間 戦争 限界     

       停戦延長 米兵器消耗      非加担 実質作用          開戦

直前 米武器供与 事実   後 梯子 外     

https://www.y-history.net/appendix/wh0101-105.html
https://solver-story.com/social/1776/
https://www.newsweekjapan.jp/soga/2024/06/post-2.php
https://japan.hani.co.kr/arti/international/53534.html
https://en.wikipedia.org/wiki/Douglas_Macgregor
https://www.youtube.com/watch?v=GjJQro04ijs


         解体 論理            同時解放
       決定的道徳敗北 世界       見限     

取 分 本質無罪      人救済 最優先              解体    

     窮地 追 込           先制攻撃 誘導            

        自身 悪役化世界     罠     

      大統領   年    超危険 操 人形 

     大統領    会議      氏  地域平和 最大 障害 発言

https://www.aljazeera.com/news/2025/6/21/netanyahu-biggest-obstacle-to-regional-peace-says-
erdogan-at-oic-meet
  他国支配      腐敗要素 持 人物 仕立     操縦    

犯罪訴訟 件 抱  平時    訴追   不安定身分             大統領 

同構造  戦争終結 彼  出来  仕組  

Why 70 Percent of Israelis Want Netanyahu to Resign
https://www.theatlantic.com/international/archive/2025/03/netanyahu-poll-numbers/682008/

"Zelensky's approval rating is minus 100%" What newspapers and TV don't report:
Ukrainian people's "true feelings toward the president" [on-site coverage]
https://www.dailyshincho.jp/article/2025/05070602/

      解体 Einstein Principle of Equality.
      解体 目指    教超正統派団体         

https://www.youtube.com/watch?v=myUu0srbQ3k

               共同統治

Albert Einstein Praises Zionism,but Opposes Partition of Palestine,April 17, 1938
https://israeled.org/timeline/albert-einstein-praises-zionism-but-opposes-partition-of-palestine/#
I should much rather see reasonable agreement with the Arabs on the basis of living together in
peace than the creation of a Jewish state. My awareness of the essential nature of Judaism
resists the idea of a Jewish state with borders, an army, and a measure of temporal power, no
matter how modest. I am afraid of the inner damage Judaism will sustain—especially from the
development of a narrow nationalism within our own ranks, against which we have already had
to fight strongly, even without a Jewish state...If external necessity should after all compel us to
assume this burden, let us bear it with tact and patience.
The great physicist had already anticipated and warned the desperate state of Gaza and
Israel at now possible the worst case.His proposed reasonable agreement between Arabs
and Israel is toward their ever lasting co-living.Netanyahu admin had turned to be NAZIS
and horribly has been destroying possibility of their reconciliation.
http://www.777true.net/Essentia-Criminal-for-Causing-the-Massive-Palestinian-Refugee-is-
EUROPE-USA.pdf

https://www.aljazeera.com/news/2025/6/21/netanyahu-biggest-obstacle-to-regional-peace-says-erdogan-at-oic-meet
https://www.aljazeera.com/news/2025/6/21/netanyahu-biggest-obstacle-to-regional-peace-says-erdogan-at-oic-meet
https://www.theatlantic.com/international/archive/2025/03/netanyahu-poll-numbers/682008/
https://www.dailyshincho.jp/article/2025/05070602/
https://www.youtube.com/watch?v=myUu0srbQ3k
https://israeled.org/timeline/albert-einstein-praises-zionism-but-opposes-partition-of-palestine/#
http://www.777true.net/Essentia-Criminal-for-Causing-the-Massive-Palestinian-Refugee-is-EUROPE-USA.pdf
http://www.777true.net/Essentia-Criminal-for-Causing-the-Massive-Palestinian-Refugee-is-EUROPE-USA.pdf


          現状

     大統領   情勢  進展  見出  停戦  期待高  2025/6/25
https://www.arabnews.jp/article/middle-east/article_151928/
    大統領       開催       首脳会議 先立  記者団 対       

大  進展 見      思   述  特別使節            氏        少

    報告 受   付 加  

     首相            壊滅的 状況  2025/6   
                                                                          

        侵攻        対   回  制裁 課                

   攻撃 対応       二重基準              連合協定 停止     

    理解 苦    付 加   

       現状

  病    人       永久 去 理由        

Depression: Why Jews Are Leaving Israel, Forever!
                                           

          政府 新  報告書     将来 対  恐怖 不安 憂鬱 明       

     人 総人口  分  以上 占     万人 精神疾患 苦     人 多  

  中    病 不安障害 最 多            分 実数    倍以上      

確実           人     緊急           必要        事  

        長期周囲 見    強憎悪 取 囲   陸 孤島 米    悪魔   同盟

支援   生存    常時非合法      拡大政策    前代未聞大虐殺政策 精神

健康     方 異常   病罹病  将来 絶望      正常 逆  国家 

     解散 現実直近問題   永遠 戦争国家継続  周囲 誰       納得

認知 不可能    考慮    筆者個人異見    必然論理  

      外  支援勢力    中身実態      人      人 全員 超不幸  

見        

中東平和   壊  元凶 英国帝国 三枚舌外交 

                                     

戦後    壊 体制 継続    米   帝国  

The Great Class War 1914-1918<many kingdom regime were collapsed>
World War the 2nd 1939-1945<   NAZIS establishment to genocide Jew>
第一次大戦 貴族体制崩壊 恐怖 上記世襲貴族    殲滅 策     樹立 

     建国 陰謀             成立策謀 反   米資本 

全責任本質 英国    米     同盟    

https://www.arabnews.jp/article/middle-east/article_151928/
https://news.yahoo.co.jp/articles/a4b32ec16dec052cb91ae77481768b586b291d68
https://www.youtube.com/watch?v=njN-4A4Ay6E
https://solver-story.com/social/1776/


          米      戦争因果推移 
        週間 戦争 限界  防空網 費用負担 困難 状況     2025/6/21
                                                      

     月   年間軍事費      年      国土 四国並 狭小爆撃容易       倍

        掛 声    防空網 実働     抜 穴 費用爆台        狭小

 重要    密集     勝    米判断 防空網 致命傷       

付録             戦略   比較表

     優勢      劣勢 嘘報道   典型     飽和攻撃  鉄   突破 彼等

闘争 過去長期    敵   傀儡  知 己 知      今日可能性 備 長期戦勝利戦略 

軍備 備     更 最後 補足      

 米 核施設空爆     氏 成功 強調―   報復  中東緊迫,..2025/6/22
https://www.jiji.com/jc/article?k=2025062200166&g=int#goog_rewarded
上記   週観察 参戦決断       次 引 際 考        事前通告 

US Warned Iran in Advance of ‘One-off’ Strikes on Fordow, Natanz, and Isfahan – Report
https://www.globalresearch.ca/us-warned-iran-one-off-strikes-fordow-natanz-isfahan/5892358
It was reported that US officials “reached out to Iran diplomatically on Saturday” to say the
strikes were all the United States planned and that no wider war was intended.6/22

     報復      米軍基地     攻撃 現       更新中          

                                                              

          早期 通告     感謝    命 失        誰       

            米大統領  隠  米   爆撃    米基地報復爆撃 至  理性的 核心

      過去停戦表明 相手不実 攻撃再開 常        大統領 停止      

           停戦合意     大統領     投稿          

                                                              

 停戦表明後 推移

              停戦 維持         軍      人 殺害     

                                                

 米国      勝機   判断  状況証拠複数 

 友好国 核供与 口先脅  地位象徴  核 実戦  使 物      誰 沈黙承知 

Beijing and Moscow Double Down on Propping Up Tehran, Threaten to Give It Nukes
Armageddon Prose's Photo,by Armageddon Prose,Tuesday, 6/24, 2025

                                                                                    

                           

    時点         双方 少    現場軍人 核戦争実働      

過去     言動      核保持 同時 核攻撃 公言    

米大統領側近 世界  核戦争 同意     通常戦争長期化   米財政 破綻 

     孤立        戦争 南半球    帝国主義 終    歴史的瞬間   

                                                                           

https://japan.hani.co.kr/arti/international/53534.html
https://www.jiji.com/jc/article?k=2025062200166&g=int#goog_rewarded
https://www.globalresearch.ca/us-warned-iran-one-off-strikes-fordow-natanz-isfahan/5892358
https://www3.nhk.or.jp/news/html/20250624/k10014842721000.html
https://www3.nhk.or.jp/news/html/20250624/k10014842841000.html
https://www.aljazeera.com/#flips-6374823192112:0
https://www.zerohedge.com/news/2025-06-24/beijing-and-moscow-double-down-propping-tehran-threaten-give-it-nukes
https://www.zerohedge.com/news/2025-06-24/beijing-and-moscow-double-down-propping-tehran-threaten-give-it-nukes
https://www.globalresearch.ca/iran-war-global-south-end-imperialism/5891394


 10 Countries That Could Support Iran if War Erupts With Israel
(Global Shockwaves)         
                                           

In this eye-opening breakdown of the Iran-Israel conflict 2025, we uncover the 10 countries most likely to support Iran if

war with Israel escalates. From Russia and China backing Iran, to regional players like Turkey, Pakistan, and Lebanon,

this video explores the geopolitical alliances, military strategies, and Middle East tensions shaping the crisis. As fears of a

larger regional war grow, we analyze Iran’s war allies, global reactions, and what this means for world security, oil prices,

and diplomatic balance. Whether you're tracking Iran’s foreign policy, Israel’s military response, or simply want to

understand the global stakes, this is a must-watch.

 継戦長期 不可       短期耐久力     米加勢   共倒         

速報動画     氏 支持  大富豪  米国    攻撃             氏 経

済回復 阻害     仕組  経済破壊 引 起      警告

米国近時  兆 債務借換債危機  

    米財政  戦時     織 込  余地   

 連邦債務残高  約     兆      比     超 戦後最高水準  

 金利支払費  年    兆  規模  国防費 約      億    既 上回  

米財務省 今年  兆米  新規債発行  兆米  満期償還債 借 換  行 予定

 参戦   何 積 重   

  直接戦費最低  数兆  規模 覚悟 現有兵器      短期可能  

   戦争     〜   総額推計  兆  超    面積人口     倍 戦力 桁違  

  原油         再燃     利下     再利上   

     海峡封鎖    原油    〜      既定路線      連鎖    再上昇 

  金利     拡大   年債       世界  利払  単年  兆   到達 

   債務天井 政治    再燃

 債務危機  起爆        

  戦費調達 短期国債乱発           財政規律喪失        

  長期金利急騰 曲線     化   利払     歳出 圧迫

  信用格下      通貨  疑義     安 輸入     更  金利上昇

 財政 金利 通貨          財政  加速    始        警鐘 鳴  新

興国型             本質的 同 構図      

                           海峡 封鎖    
原油価格     破滅的 高騰          年  月   日

https://theeconomiccollapseblog.com/100-200-300-how-catastrophically-high-will-the-price-
of-oil-go-when-iran-closes-the-strait-of-hormuz/
石油価格 現在 水準   倍    場合 世界経済        壊滅的 打撃

             深度地下       燃料濃縮工場    高純度遠心分離機設置 

               到達      米国           型大型爆弾

 必要             終   後       活動 続        

          大  敗北            大  勝利       

https://www.youtube.com/watch?v=6c78wM1BhKE
https://www.infowars.com/posts/breaking-video-top-billionaire-backer-of-trump-warns-us-strike-on-iran-will-trigger-economic-devastation-designed-by-the-globalists-to-derail-trumps-economic-recovery
https://www.infowars.com/posts/breaking-video-top-billionaire-backer-of-trump-warns-us-strike-on-iran-will-trigger-economic-devastation-designed-by-the-globalists-to-derail-trumps-economic-recovery
https://theeconomiccollapseblog.com/100-200-300-how-catastrophically-high-will-the-price-of-oil-go-when-iran-closes-the-strait-of-hormuz/
https://theeconomiccollapseblog.com/100-200-300-how-catastrophically-high-will-the-price-of-oil-go-when-iran-closes-the-strait-of-hormuz/


    現   国民 真相  
     - 派    派違  指導者 前者 非世襲 欧米 DS報道 偏見 満    
都市様相  経済制裁 効        

Living in IRAN What’s Reall√ Happening Now: Media M√ths vs Real Life!
                                           

                                           

                                           

                                           

    師 自身 暗殺 備  後継候補  人 選定   米報道

https://mainichi.jp/articles/20250622/k00/00m/030/001000
米大統領 再度暗殺可能性       

世界 英雄   支持   中東恒久平和 可能                   

中東 世界 神  加護   事 祈    

          対立 基本動機 

    友 今日 敵       中東  特別      敵対   基礎知識 選

                                                                                 

  超絶迫害被害者        建国 違法    諸国 米英支援        闘  

皆敗  服従   唯一    系   人   抵抗姿勢貫徹 特記事項   

 抵抗姿勢貫徹     教   侵略     侵略  聖戦 闘   
             派等 代理戦力     戦争 

      米国流 高額    兵器体制   長期戦低価格兵器物量戦略 降伏    

   問題      不正拡張主義 挑発 

        帝国

官僚 鏡     官人 
前代未聞 巨大帝国    滅          帝国  歴史 面白  断言       理由 

昼 公務 打 込  夜 出版活動 従事  彼  勤勉  驚嘆 値           

時代 至    民族 信仰 問   多      官人   一様  帝国 維持 腐心  

多民族 共 暮      世界 維持      最大多数 最大幸福 実現    足掻 

   事実  特筆         思    

        南米欧米 全世界取材     国 Aljazeera
        虐殺報道連日     

米軍基地 持     実態 親    反      

https://www.youtube.com/watch?v=s2bUgICvCQs
https://www.youtube.com/watch?v=dDFRdBh4saI
https://www.youtube.com/watch?v=HOFHCyfrJ9M
https://www.youtube.com/watch?v=vzwiNX-OiTw
https://mainichi.jp/articles/20250622/k00/00m/030/001000
https://news.yahoo.co.jp/expert/articles/615163de7abfedc5613fcc193e989e80fcc2386b
https://gendai.media/articles/-/149290
https://www.aljazeera.com/


APPENDIX-1:DS=Deep State=Operation ENDGAME.
⑴The Over All View.
The now world has been being ruled by the few elites hereditary(Bilderberg Group).
Their final plan is global depopulation to evade class struggle riots by people in facing
climate collapsing world.
The essence is simple,but the result is stupid and horrible enough.That is,the very few elites
(Rockefeller and UK royal the hereditary family)fear for their top status decline due to
coming huger political riots in climate worsened world.To tell for the origin,it was the Oil
Emperor who knew climate risk and determined to hide it and had made world toward
extinction. 2020 was the turning point to revolute the world doing against climate
or keep business as usual to result climate more worsened world.
https://www.scientificamerican.com/article/exxon-knew-about-climate-change-almost-40-years-ago/

⑵Bilderberg Group<Rockefeller & UK royal=the top commander of Deep State(DS)>.
After world war the 1st,many kingdom nations corrupted(class struggle).Therefore,
Rockefeller supported NAZIS establishment to purge Jews the religious and class struggle
race,then the defeated Nazi person and technology was secretly imported to USA(operation
paper clip) to establish the Military industry Complex with CIA(Deep State=DS).After all at
now,most of the nations in the world has been secretly being ruled by DS employing secret
mappet elites(operation Condor, operation Gladio.,,,,,,,)

☞:Recent many US people became known evil DS and in 2015,Trump presidency declared
anti DS and launched many revolutional policy aiming to destroy the economy base of DS(the
global established regime) by caring and compromising with Wall street.Thereby people not
noticing evil DS were to hate their unusual upside down policies such as high trade tax,purging
federal bureaucrats,...causing high prices toward recession(2nd Great Depression).
“The True Story of the Bilderberg Group” and What They May Be Planning Now A Review of
Daniel Estulin's book
http://www.globalresearch.ca/the-true-story-of-the-bilderberg-group-and-what-they-may-be-
planning-now/13808
Why established media has been ignoring The Bilderberg Group ?.
http://www.pakalertpress.com/2012/05/31/why-does-the-mainstream-media-ignore-the-bild
erberg-group/

⑶Their Dangerous Eugenic Ideology:
Following became famous by exposing the secret society of US elites Skull and Bones.
HEGEL AND TOTALITARIANISM,THE CULT OF STATE POWER
https://www.worldfuturefund.org/wffmaster/Reading/Quotes/hegelnew.htm
People and nation are those who should be exploited by elite the hereditary supremacist.
Setting enemy toward perpetual war for global hegemony winning.

https://www.scientificamerican.com/article/exxon-knew-about-climate-change-almost-40-years-ago/
https://www.scientificamerican.com/article/exxon-knew-about-climate-change-almost-40-years-ago/
http://www.777true.net/The-Rockefeller-File.pdf
https://mjhnyc.org/events/from-wwii-to-the-space-race-the-story-of-project-paperclip/
https://mjhnyc.org/events/from-wwii-to-the-space-race-the-story-of-project-paperclip/
https://www.archives.gov/milestone-documents/president-dwight-d-eisenhowers-farewell-address
https://www.cels.org.ar/especiales/plancondor/en/#una-asociacion-ilicita-para-reprimir-opositores
https://en.wikipedia.org/wiki/Operation_Gladio
https://ja.wikipedia.org/wiki/%E3%83%87%E3%82%A3%E3%83%BC%E3%83%97%E3%82%B9%E3%83%86%E3%83%BC%E3%83%88
http://www.globalresearch.ca/the-true-story-of-the-bilderberg-group-and-what-they-may-be-planning-now/13808
http://www.globalresearch.ca/the-true-story-of-the-bilderberg-group-and-what-they-may-be-planning-now/13808
http://www.pakalertpress.com/2012/05/31/why-does-the-mainstream-media-ignore-the-bilderberg-group/
http://www.pakalertpress.com/2012/05/31/why-does-the-mainstream-media-ignore-the-bilderberg-group/
https://avalonlibrary.net/ebooks/Kris%20Millegan%20-%20Fleshing%20Out%20Skull%20&%20Bones%20-%20Investigations%20into%20America's%20Most%20Powerful%20Secret%20Society.pdf
https://www.worldfuturefund.org/wffmaster/Reading/Quotes/hegelnew.htm


⑷Operation ENDGAME⇒ ⑸

http://www.endgamethemovie.com/
For the New World Order, a world government is just the beginning. Once in place they can
engage their plan to exterminate 80% of the world's population, while enabling the "elites" to
live forever with the aid of advanced technology. For the first time, crusading filmmaker
ALEX JONES reveals their secret plan for humanity's extermination: Operation ENDGAME.
https://www.youtube.com/watch?v=x-CrNlilZho

⑸the Wicked Spirits in High Place<global depopulation plan>.
Once prince Philipp(UK) told, In the event that I am reincarnated, I would like to return as a
deadly virus, to contribute something to solving overpopulation(1988).
http://www.propagandamatrix.com/prince.html
Revolution is more terrible than defeating war.
..Konoe Fumimaro the emperor family member at that time).
http://tamutamu2011.kuronowish.com/konoejyousoubunn.htm
ROCKEFELLER AND MASS MURDER
http://www.tetrahedron.org/articles/new_world_order/UN_Rockefeller_Genocide.html
Three Articles For Mass-Distribution Rockefeller Depopulation Plans Exposed
http://www.infowars.com/three-articles-for-mass-distribution-rockefeller-depopulation-plans-
exposed/

The Horrifying American Roots of Nazi Eugenics
http://historynewsnetwork.org/article/1796
EUGENICS,ROCKEFELLER AND ROEV.WADE
http://www.catholicleague.org/eugenics-rockefeller-and-roe-v-wade-2/
CFR-Trilateral pedophile Jeffrey Epstein’s corporate philanthropy tied to transhumanist
neo-eugenics
http://www.intrepidreport.com/archives/14991
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